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Aanwezig  
  
De leden  Evert van den Berken en Jan Vaessen André Kierkels, Toos van Horne  

Louis Slabbers en Gerard Eijsink, Gijs Gooren, Ron de Cock en Ad 

Lenaerts  
Vervangers A. van Vlodrop en J. Hendrix 
Portefuillehouders De heren P. Verlinden (t/m punt 5a) en  J. van der Stappen 
Ambtelijke ondersteuning Geen 
Derden Een presentatie van de heren R van Rijt en R Boonen over plannen 

sportpark Ligteveld te Neer 

Publieke tribune 10 personen 
 
 
01 Opening 

De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom en maakt mededeling 
van de afwezigheid van R. Verheul, M. Kortenhorst, R. Teluij, A. Coolen en H. Metsemakers 

  

02 Vaststellen agenda 
Aan de agenda wordt als punt 5a toegevoegd een presentatie over Sportpark ’t Ligteveld in 
Neer. 
 

03 Vaststellen verslag 27 januari 2014  
Het verslag van de vergadering wordt vastgesteld  

04 Bespreken actiepuntenlijst 

 De commissie heeft nog steeds geen duidelijkheid over de aanbesteding van het 
leerlingenvervoer. Er zal een reminder worden gestuurd aan de portefeuillehouder om 
duidelijkheid te krijgen op korte termijn. 

 Voor de gemeenschapshuizen komt binnen een maand een overallnotitie voor de totale 
aanpak naar de raad. Verder heeft de raad alle gegevens gekregen. Voor wat betreft de 
Haammaeker in Neer: er zal een raadsvoorstel komen voor de raadsvergadering van 20 
mei 2014.  

 Het punt bibliotheek Roggel kan als afgehandeld worden beschouwd 
 De herijking welzijnswerk. De vragen zijn inmiddels beantwoord, maar zijn nog niet aan 

de commissie doorgeleid. Dit zal op korte termijn gebeuren.  Dit is dringend nodig om de 
vrijwilligers duidelijkheid te verschaffen. 

 Over het jongerenwerk zal op 26 maart duidelijk komen. Dan is er een gesprek met de 
portefeuillehouder en Synthese. Synthese moet de CAO’s van de vorige partners 

respecteren. Het is jammer als de kennis en de netwerken van de afgelopen tijd verloren 
gaat.  

 Op 11 maart is er in het college overleg over het businessplan van het bezoekerscentrum 
Leudal. 

  
05 
 

Spreekrecht niet – commissieleden 
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt 

5a Plan Ligteveld 
Vanuit diverse Neerse verenigingen, gebruikers van de accommodaties op Ligteveld in Neer, 
is het initiatief gekomen voor de ontwikkeling van een multifunctioneel park in dat gebied. De 
visie voor dit plan, waarvan de uitwerking nog verder moet plaatsvinden wordt aan de 
commissie gepresenteerd. Een hand-out van de presentatie is aan de leden uitgereikt en 

wordt tevens bij dit verslag gevoegd.  
 

06 Stand van zaken decentralisaties 
Er komt op 14 april een avond met de gezamenlijke raden van de gemeente Weert, 
Nederweert en Leudal. Ook commissieleden zijn hierbij welkom. De commissiegriffier heeft 
een gesprek gehad met bureau Wagenaar Hoes, dat samen met de VNG een simulatie heeft 
ontwikkeld, die na enige aanpassing ook bruikbaar is om de rollen van de gemeenteraad 
duidelijk te maken. Er komt spoedig een uitnodiging met meer gegevens die doorgezonden 
zal worden aan de  raads- en commissieleden.  
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07 Stand van Zaken projecten Samenleving 

De lijst projecten samenleving zal voor de komende periode worden herzien. Enkele 
onderwerpen, waarover de afgelopen jaren geen ontwikkelingen te melden waren kunnen 
worden afgevoerd. Over die onderwerpen zal dan wel een mededeling moeten komen wat het 
oorspronkelijke project inhield, of er gelden aan besteed zijn (voor derden bijvoorbeeld). 
Welke werkzaamheden niet zijn uitgevoerd, en of er in de toekomst nog zaken opgepakt 

gaan worden. De commissiegriffier zal hierover overleg voeren met de ambtenaren, en 
zorgen dat de lijst aan de nieuwe commissie kan worden overgedragen, wellicht met en 
mondelinge toelichting in de eerste commissievergadering van de komende periode. 
 

08 Stand van Zaken kerntakendiscussie 
Over dit punt is geen nieuws te melden 

09 Mededelingen en rondvraag 

Er zijn geen mededelingen, er is niets voor de rondvraag 
 

10 Afscheid commissieleden 
De voorzitter dankt de leden voor de afgelopen periode en biedt daarbij de niet- raadsleden 
een attentie aan. De heer de Cock dankt de voorzitter voor haar prettige manier van het 

leiden van de vergadering, en met dit dankwoord wordt middels applaus ingestemd.  

 
12 Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 21:05 uur de vergadering en wenst 
iedereen succes bij de komende verkiezingen. 

 
 
Voor verslag, 

 
 
 
J.P.T. Lommen 
Commissiegriffier. 


